

甲公務員面試中心開幕

去年近3萬7千人獲錄取

Sin Chew Daily 20-3-2012 m.s.1

(马六甲19日讯) 马来西亚公共服务委员会成员拿督阿都拉曼说，2011年全国共有112万3千692人应征成为公务员，其中有15万159人受召面试，获录取者多达3万6千810人。

他说，单是甲州人民，于去年参与公务员面试者多达8千846人，成功被录取者占1千886人。

设备齐全具现代化

他于今午在甲市敦斯里拉让路JAYA99大厦为公务员面试中心主持开幕仪式时说，甲州是全国第九个设立这类中心的州属。

他说，至今，该委员会已在全国设立12个公务员面试中心，包括东马。

他说，该中心设备齐全及现代化，拥有3间面试室，一间体能检验室、一间等候室，可同时容纳60人，并备有网络便利。

提供面试者舒适环境

他说，该中心的设立，在于提供面试者更舒适的环境及各种便利。

该中心地址为Bangunan Jaya 99, Level 15-2, Jaya 99, Jalan Tun Sri Lanang, Melaka.

甲州政府秘书拿督威拉奥玛卡西、财政司拿督纳因、马来西亚公共服务委员会秘书拿督拉米恩也出席观礼。



← 阿都拉曼 (右三) 了解服务柜台运作；右一为奥玛卡西，左二是拉米恩。

↑ 阿都拉曼为公务员面试中心主持开幕仪式；右一和二是拉米恩和奥玛卡西。

Sin Chew Daily
20/3/2012 front pg.

Isu selesai

Pelantikan 7,000 penjawat awam gred 17-41 beres

>>Oleh Siti A'isyah Sukaimi

sitiaisyah@hmetro.com.my

PUTRAJAYA: Isu pelantikan lebih 7,000 penjawat awam gred 17 hingga 41 yang tertangguh sebelum ini selesai berikutan pengumuman pembatalan sistem Saraan Baru Perkhidmatan Awam (SBPA), baru-baru ini.

Setiausaha Suruhanjaya Perkhidmatan Awam (SPA), Datuk Lamien Sawiyo berkata, sebaik pengumuman pembatalan SBPA dibuat Perdana Menteri, pihaknya mengeluarkan surat tawaran pelantikan kepada pegawai gred itu secara berperingkat.

Katanya, beliau difahamkan mereka yang menerima surat tawaran berkenaan sudah melaporkan diri dengan jabatan masing-masing.

"Di samping itu, kita juga sedia menerima dan memproses permohonan baru daripada orang ramai bagi mengisi kekosongan jawatan di mana-mana jabatan dan agensi kerajaan.

"Kekosongan jawatan ini berlaku dari semasa ke semasa dan kita tak boleh kata untuk tahun ini ada berapa, tahun sekian ada berapa kerana ia membabitkan per-



LAMIEN...ada sudah lapor diri dengan jawatan

saraan, letak jawatan atau pertambahan jawatan baru," katanya.

Beliau berkata demikian ketika diminta mengulas sama ada pembatalan SBPA akan menjejaskan proses pelantikan baru jawatan awam di pelbagai agensi dan jabatan kerajaan pada sidang media di sini, semalam.

Hadir sama, Timbalan Presiden SPA FC merangkap Timbalan Setiausaha SPA, Datuk Ramli Juhari dan Ketua Jurulatih SPA FC, Nizam Jamil.

Pada 8 Mac lalu Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Razak mengumumkan mengenai pembatalan SBPA

dan serentak dengan itu mengekalkan Sistem Saraan Malaysia (SSM) yang ditambah baik.

Berikutan itu juga gaji penjawat awam bagi semua gred diselaraskan mengikut SSM antara tujuh hingga 13 peratus.

Pada majlis sama, Lamien selaku Presiden Pasukan Bola Sepak SPA (SPA FC) turut memperkenalkan barisan pemain pasukan berkenaan yang akan menentang Kelantan dalam aksi suku akhir Piala FA di Stadium Nasional Bukit Jalil, Sabtu ini.

Mengulas lanjut mengenai pertembungan dengan pendahulu takhta Liga Super itu, beliau berharap pemain pasukannya mempunyai ketahanan mental dan semangat juang yang tinggi bagi membuktikan keupayaan dalam perlawanan itu.

"Kita meletakkan sasaran menjuarai Liga FAM 2012 bagi melayakkan pasukan secara automatik ke Liga Perdana 2013.

"Jika SPA FC layak ke Liga Perdana, ia akan mencatat satu sejarah baru bagi pasukan bola sepak jabatan kerajaan dan satu-satunya pasukan dari Putrajaya yang layak bertanding di Liga Perdana," katanya.

Piala FA: SPA FC tekad singkir *The Red Warriors*

MUNGKIN nama mereka tidak sehebat pasukan lain dan tidak mengenali kekuatan serta kelebihan SPA FC yang mencatat sejarah, apabila muncul kelab pertama dari Liga FAM berjaya melangkah sehingga aksi suku akhir, Piala FA. *Lapor SITI ZUBAIDAH MAT ISA.*

Namun berdepan pasukan terbaik Liga Malaysia, Kelantan setakat ini, SPA FC dikendalikan oleh jurulatih yang juga bekas pemain kebangsaan Nidzam Jamil, 33, percaya dengan strategi untuk membuat kejutan menyingkirkan *The Red Warriors*.

"Saya tidak anggap SPA FC pasukan *underdog* dalam saingan Piala FA. Walaupun Kelantan berada di kedudukan terbaik Liga Super, memiliki pemain kebangsaan, beraksi



Foto: MIZAN MAT TAMIN

Barisan pemain dan pengurusan SPA tekad benam Kelantan di Stadium Nasional Bukit Jalil, Sabtu ini.

dalam Piala AFC, kami tidak takut.

"Dalam perlawanan, apa pun boleh berlaku, dan tidak mustahil SPA

FC mampu pergi jauh dan bersaing di separuh akhir," katanya.

Membariskan pemain kurang

berpengalaman menentang pasukan gergasi, Nidzam percaya kelebihan dan komitmen dimiliki anak buahnya

akan menyukarkan kemenangan Sang Kijang.

Berbekal kelebihan menang semua perlawanan Liga FAM termasuk menentang pasukan Kemboja, Preah Khan Reach di pusingan kedua Piala FA, Nidzam mahu pemain memanfaatkan pengalaman yang ada untuk diterjemahkan pada aksi pertama di Stadium Nasional Bukit Jalil, Sabtu ini, sebelum bertandang ke arena lawan di Kota Bharu pada 27 Mac.

"Dengan barisan Kelantan yang menghadapi perlawanan Piala AFC, dan jadual yang ketat mungkin memberi kelebihan kepada SPA, namun mereka masih mempunyai 25 pemain dengan kelebihan masing-masing untuk disenaraikan sebagai pemain utama," katanya.

Surprise package KL Spa can't wait to take on Kelantan

By K. RAJAN

PUTRAJAYA: Giant killers KL SPA FC have set their sights on the scalp of Super League champions Kelantan in their FA Cup quarter-final at the National Stadium on Saturday.

The amateur team, who evolved from the Public Service Commission's (PSC) recreational club, made history by becoming the first FAM League side to reach the FA Cup quarter-finals after edging out Cambodian club Preah Khan Reach 1-0 on March 10.

No third-tier team have ever made the quarter-finals since the tournament was opened to FAM League sides in 1994.

KL SPA coach Mohd Nizam Jamil said his players were eager to prove themselves against their much heralded opponents Kelantan.

"Football is not mathematics. There's no guarantee that a top division side will always beat the lower teams," Nizam said yesterday.

"In fact, Kelantan will be under pressure as they have played three games in 10 days and lost some of their players to injury. However, they have a squad of 25 quality players and can't be taken lightly.

"We are looking forward to the experience of playing one of the best teams in the country. We have nothing to lose at this stage and will try to savour the moment."



Ready for action: The KL Spa FC players and officials posing for the camera. **Inset:** Coach Mohd Nizam.

KL SPA, who beat Premier League side Johor MBJB 3-0 in the first round on Feb 18, are also going great guns in the FAM League. They have collected nine points from three matches to lead the nine-team league.

"We are basically amateurs, but some of our players have played with the state teams while others are from the Bukit Jalil Sports School," said Nizam.

"Our main target is to secure promotion to the Premier League and our outing in the FA Cup will be a great exposure to the players."

